
牙科Dentistry

活動假牙裝置注意事項

Precautions for removable partial denture (RPD) 

１. 剛開始於進食、說話會有異物感，但經練習後則可適應。
2. 第二天後，每天晚上休息時，務必將假牙拿起並清洗乾淨放入

裝滿水的保存盒中（建議使用假牙清潔錠浸泡）。
3. 一般而言，活動假牙需經調整，才能達到最舒適狀態
4. 清洗活動假牙時請小心，勿掉落。
5. 請保持良好口腔衛生習慣，並每半年定期回診檢查。
6. 有特殊情形，無法自行處理請速到本院或來電詢問。

１. To waer RPD in the beginning, you need more practice to adapt during eating 
and talking

2. After the second day of waering, every night, you must take off the RPD and 
clean up well, then storage into the box filled with water (PS: Recommend to 
bathin denture cleaner)

3. Generally, it must be adjusted to be comfortable for a period of time
4. Please be careful durign cleaning and Do Not drop it 

5. Keep the good oral hygiene and keep OPD follow up at least twice per year

6. If you need more information, please feel free to contact with us or visit OPD 
to chack up personally

Tel：(+886) 8-8320020；(+886) 8-8329966 ext. 3062 
Add： No.210, Sec. 1, Zhongzheng Rd., Donggang Township, Pingtung 
County 928, Taiwan (R.O.C.)     

若有其他特殊問題，無法自行處理請速到本院或來電詢問。  
牙科專線：(08)832-0020、(08)832-9966轉分機3062


